

# 6D Amazing Chiang Mai + Pai + Mae Hong Son + Chiang Rai + Doi Inthanon

TRAVEL DATE: 13 JUL / 08 OCT 2024



**D1: SINGAPORE – CHIANG MAI – PAI (L/D)**

**HOTEL: PEACOCK DE PAI OR SIMILAR**

❖ **FLIGHT DETAILS: SIN – CNX TR676 0820/1015 (JUL) | TR674 1255/1445 (OCT)**

Welcome to Chiang Mai meet & greet with local guide. Transfer to Pai by Van, journey will take 3hrs. On the way to Pai, visit **Tiger Kingdom** inclusive of walking zone (Exclude Photo Taking & Enter to Cage). Continue our journey to Pai where we will visit **Pai World War II Memorial Bridge**, a wooden bridge built across the Pai River. Also visit **Love of Pai Café** (coffee at own expense) which offers a panoramic views of Pai. Visit **Pai Canyon**, where we will take a 5-minute walk to the first viewpoint for sunset viewing. Transfer to hotel for check in and dinner. After dinner, proceed for Pai Walking Street and enjoy local food @ **Pai Night market by own expenses**.



**D2: PAI – MAE HONG SON (B/L/D)**

**(BY VAN ONLY)**



**HOTEL: IMPERIAL TARA OR SIMILAR**

**0600AM Depart for Yunlai View Point** by local truck, one set of Hot coffee or cocoa with Chinese bun will be served per person while you enjoy the sunrise and sea of clouds. Go back to hotel for breakfast and check-out. Journey continues to **Santichon Village**, the only Yunnan Village in Pai that showcases reproductions of traditional Chinese clay houses. Nearby to Santichon Village is **Wat Nam Hoo**, a Buddhist temple with a fish pond, picturesque views & a tranquil atmosphere. Next, proceed to visit **Long Neck Village**. Transfer to Mae Hong Son and visit **Wat Phrathat Doi Kong Mu**, an ancient Thai Buddhist temple which features a large pagoda in the middle of temple compound that is believed enshrines the bones of Makkhalana Monk, the main follower of Buddha. Our last stop is **Walking Street**.



**D3: MAE HONG SON – PAI – CHIANG MAI (B/L/D) (BY VAN ONLY)**



**HOTEL: MOVENPICK OR SIMILAR**

**0600AM Depart for Baan Rak Thai**, a small highland village nestled in lush greeneries located near to Myanmar Border. Catch the sunrise and experience a boat trip with picturesque view of the village. Breakfast served at local restaurant. Enjoy to take photo at **Tea Plantation**. Visit **Su Tong Pae Bridge**, supposedly the longest bamboo bridge in Thailand. After lunch, visit **Tham Lod Cavé** where we will get on a bamboo raft to travel across caves. Transfer to Chiang Mai and have **Khantoke Dinner with Cultural Show**. Check in at hotel.



**DAY 4: DOI INTHANON (B/L/D)**

**(BY VAN ONLY)**



**HOTEL: MOVENPICK OR SIMILAR**

Depart for **Doi Inthanon National Park** (2hrs drive), the highest spot of the country. Go for a 10-15min walk through the **Angkha Trail**. Visit **Twin Pagodas & Garden**. Visit **Local Hill Tribe Market** and **Wachirathan Waterfall**, the biggest waterfall in Doi Inthanon. Back to Chiang Mai town and visit **Night Market**.



**DAY 5: CHIANG MAI – CHIANG RAI (B/L/D)**

**HOTEL: WIANG INN OR SIMILAR**

Breakfast at hotel and check out. Transfer to **Chiang Rai** and visit **Rong Sue Ten Blue Temple**, **Huay Pla Kang - Fortune pagoda**. On the way, make a short stop at **Chui Fong Tea Plantation Farm** (Coffee & cakes own expense). Visit **Golden Triangle**, a region where the jungle borders of Thailand, Laos and Myanmar meet, experience a boat trip cruising the Mekong River. Visit Opium House and Skywalk Bridge. Dinner at local restaurant. Transfer to hotel and check-in.



**DAY 6: CHIANG RAI – CHIANG MAI - SINGAPORE (B/L)**

Breakfast at hotel and check out. Visit **White Temple**. Short stop at **Mae Kajan Hot Spring** on the way back to Chiang Mai. Continue drive to Chiang Mai International Airport for flight back to Singapore.

❖ **FLIGHT DETAILS: CNX – SIN TR675 1600/1955 (JUL) | TR677 1150/1625 (OCT)**



**ITINERARY / FLIGHT SCHEDULE IS SUBJECT TO CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE**

SINGLE	TWIN/TRP	CWB	CNB	AIRPORT TAX
\$1388	\$1188	\$1028	\$878	\$120

**PACKAGE INCLUSIVE OF:**

- ✓ Roundtrip air ticket by Scoot w/ 7KG Hand-carry + 20KG Check-In Bag
- ✓ Accommodations, transportations, meals as per itinerary
- ✓ English/Chinese Speaking Tour Guide

**PACKAGE EXCLUDE OF:**

- ✗ Airport Taxes at \$120/pax
- ✗ Guide + Driver Tips at \$30/pax
- ✗ Tour Leader Tips (if any) at \$18/pax
- ✗ Travel Insurance

300524



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD

**6323 4556**

101 Upper Cross Street #B1-16  
People's Park Centre S058357  
Email: booking@singatour.com

facebook singatourpteltd

whatsapp +6588586778



FACEBOOK



TA01285



# 6天 惊艳 清迈 + 拜县 + 湄宏顺 + 清莱 + 杜依因陀农

旅游日期: 13 JUL / 08 OCT 2024



第1天: 新加坡 - 清迈 - 拜县 (午/晚)

酒店: PEACOCK DE PAI 或同等级别

❖ FLIGHT DETAILS: TR676 0820/1015 (JUL) | TR674 1255/1445 (OCT)

欢迎来到清迈, 由当地导游迎接您。乘客货车前往拜县, 车程约 3 小时。在前往拜县的途中, 参观老虎王国, 包括步行区 (不包括拍照和进入笼子)。继续前往拜县, 参观拜县二战纪念桥 (Pai World War II Memorial Bridge), 这是一座横跨拜河 (Pai River) 的木桥。此外, 我们还将参观Love of Pai恋爱咖啡馆 (咖啡费用自理), 该咖啡馆可将拜县全景尽收眼底。游览拜峡谷 (Pai Canyon), 我们将步行 5 分钟前往第一个观景点观赏日落。前往酒店入住并享用晚餐。晚餐后, 前往拜县步行街, 在拜县夜市自费品尝当地美食。



第2天: 拜县 - 湄宏顺 (早/午/晚)

(BY VAN ONLY)



酒店: IMPERIAL TARA 或同等级别

早上0600AM 乘坐当地卡车前往云来观景台, 在观赏日出和云海的同时, 每人提供一套热咖啡或可配中式包子。返回酒店用早餐并退房。继续前往山地村, 这是拜县唯一一个展示中国传统土楼复制品的云南村落。山地村附近有一座佛教寺庙--南湖寺 (Wat Nam Hoo), 寺内有一个鱼塘, 风景如画, 气氛宁静。接着, 前往长颈村。转车前往夜丰颂, 参观一座古老的泰国佛教寺庙--Wat Phrathat Doi Kong Mu, 寺庙院落中间有一座大塔, 据说里面供奉着佛祖的主要追随者 Mokkhalana Monk 的遗骨。最后一站是步行街。



第3天: 湄宏顺 - 拜县 - 清迈 (早/午/晚)

(BY VAN ONLY)



酒店: MOVENPICK 或同等级别

早上 6:00 出发前往班叻泰 (Baan Rak Thai), 这是一个高原小村庄, 坐落在郁郁葱葱的树林中, 靠近缅甸边境。欣赏日出, 乘船游览村庄的如画美景。在当地餐厅享用早餐。在茶园拍照留念。参观苏通帕桥 (Su Tong Pae Bridge), 据说这是泰国最长的竹桥。午餐后, 参观 Tham Lod Cavé (塘露洞穴), 我们将乘坐竹筏穿越洞穴。乘车前往清迈, 晚餐后观看Khandoke文化表演。入住酒店。



第4天: 杜依因陀农 (早/午/晚)

(BY VAN ONLY)



酒店: MOVENPICK 或同等级别

驱车 2 小时前往杜依因陀农国家公园 (Doi Inthanon National Park), 这是泰国海拔最高的地方。步行 10-15 分钟穿越 Angkha 步道。参观双塔和花园。参观当地的山地部落市场和瓦奇拉丹瀑布 (Doi Inthanon国家公园内最大的瀑布)。返回清迈镇并参观夜市。



第5天: 清迈 - 清莱 (早/午/晚)

酒店: WIANG INN 或同等级别

在酒店用早餐并退房。乘车前往清莱, 参观荣苏天蓝寺 (Rong Sue Ten Blue Temple) 和财富塔 (Huay Pla Kang - Fortune pagoda)。途中在翠峯茶叶种植园稍作停留 (咖啡和蛋糕自费)。游览泰国、老挝和缅甸丛林交界的金三角地区, 乘船游览湄公河。参观鸦片馆和天桥。在当地餐厅享用晚餐。乘车前往酒店, 办理入住手续。



第6天: 清莱 - 清迈 - 新加坡 (早/午)

在酒店用早餐并退房。参观白庙。在返回清迈的途中短暂停留湄卡扬温泉。继续驱车前往清迈国际机场, 搭乘航班返回新加坡。

❖ FLIGHT DETAILS: CNX - SIN TR675 1600/1955 (JUL) | TR677 1150/1625 (OCT)



ITINERARY / FLIGHT SCHEDULE IS SUBJECT TO CHANGE WITHOUT PRIOR NOTICE

单人	双/三人	孩童占床	孩童不占床	机场税
\$1388	\$1188	\$1028	\$878	\$120

配套包含:

- ✓ 乘坐 Scoot 的往返机票 (含 7 公斤手提行李和 20 公斤托运行李)
- ✓ 按照行程安排住宿、交通和餐饮
- ✓ 英文/中文导游

配套不包含:

- ✗ 机场税 S\$120 /人
- ✗ 导游 + 司机小费 S\$30 /人
- ✗ 领队小费 (如有) S\$18 /人
- ✗ 旅游保险

300524



新雅旅游 SINGATOUR PTE LTD

6323 4556

101 Upper Cross Street #B1-16  
People's Park Centre S058357  
Email: booking@singatour.com

facebook singatourpteltd

whatsapp +6588586778



TA01285

